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Az alsós munkaközösség véleményezése a Komáromi Petőfi Sándor Általános Iskola 

igazgatói munkakörének betöltéséről 

A kiírt pályázatra két fő jelentkezett. 

Molnár Csaba Attiláné 

A pályázó 1984 óta a tantestület tagja, 15 éve igazgató helyettes. Az évek során folyamatosan 

képezte magát, jó kapcsolatot alakított ki az iskolán kívüli szervezetekkel is. 

Programjából kiderül, hogy jól ismeri az intézmény helyzetét. Jól látja, hogy a korszerű oktatás 

érdekében több változtatás is időszerűvé vált, melyet a tantestület tagjaival karöltve kíván 

véghezvinni. 

Fő feladatának a közösségépítést tartja, a felmerülő problémákat demokratikus módon kívánja 

megoldani. Intézményvezetőként épít a munkaközösségek munkájára. 

Prioritásai közé tartozik az oktató-nevelő munka színvonalának emelése. A matematika oktatás 

eredményesebbé tétele, drámapedagógia ismételt bevezetése, mérések. 

A pedagógusok szakmai felkészültségéről óralátogatásokkal kíván meggyőződni, mely után fontosnak 

tartja a rövid szakmai konzultációt is. 

Nagy hangsúlyt fektet a külső kapcsolatok ápolására, az iskola arculatának fejlesztésére. 

A nevelőtestület motiválttá tételére törekszik. 

A pályázat szerkezetileg jól felépített. Szövegezése közérthető. A szakmai munka legtöbb területét 

érinti. 

Véleményünk szerint Molnár Csaba Attiláné jelölt alkalmas a kiírt vezetői tisztség betöltésére a 

benyújtott pályázata alapján. 

Komárom, 2017. április 23.     Vargáné Orbán Erzsébet 

        munkaközösség vezető 

Az alsós munkaközösség véleményezése a Komáromi Petőfi Sándor Általános Iskola 

igazgatói munkakörének betöltéséről 

Takács Miklós István 

A pályázó szakmai önéletrajza részletes. Folyamatosan képezte magát, publikációi jelentek meg. 

A jelölt szereti a kihívásokat, buzog benne a tenni akarás, munkáját szolgálatnak tekinti. Kiterjedt 

vezetői tapasztalattal rendelkezik. 

A jelenlegi munkahelyén 2016 augusztusa óta dolgozik. Ajándékként élte meg a kollegiális légkört. 

Célja a hosszú távú érdekek szem előtt tartása, demokratikus stílusban. 



 Programjában fontosnak tartja az intézmény szakszerű működtetését, takarékos gazdálkodás 

mellett. Törekszik a múlt értékeinek megtartására, de a fejlődés érdekében számos változtatást 

tervez. 

 Fontosnak tartja a széles körű kapcsolattartást, elképzelései a jövőbe tekintenek. Az iskola 

biztonságos működését tartja szem előtt, minőségibb munkával (mérési értékelési rendszerek, 

rendszeres ellenőrzések). 

 Sok fejlesztést tervez: tornacsarnok, nyelvi képzések, drámapedagógia bevezetése, egész napos 

iskola megvalósítása, könyvtárfejlesztés, informatikai eszközpark bővítése, német nyelv szakkör 

szintű bevezetése. 

 Felelősséget érez a pedagógusokért, az iskola dolgozóiért, és a tanulókért egyaránt. Törekszik a 

kollégákat motiválttá tenni.  

Véleményünk szerint Takács Miklós István jelölt alkalmas a kiírt vezetői tisztség betöltésére a 

benyújtott pályázata alapján. 

Komárom, 2017. április 23.     Vargáné Orbán Erzsébet 

        munkaközösség vezető 



A napközis munkaközösség véleményezése a Komáromi Petőfi Sándor Általános Iskola  

                                     Igazgató jelöltjének pályázatáról 

                                      MOLNÁR CSABA ATTILÁNÉ 

Hosszú ideje ebben a patinás intézményben dolgozó és a munkáját magas szinten végző 
pedagógus. 

Igazi lokálpatrióta mind az iskolát, mind a lakóhelyét tekintve. 

Ebben az iskolában különböző feladatköröket betöltve már gazdag tapasztalattal rendelkezik. 

Tanító és ének-zene szakosként nyitott a művészetek sokfélesége iránt. 

Gyakorlatias, jó szervező és sokszínű egyéniség. 

 Mindig az egyszerű és eredményes megoldásokra törekszik. 

Igényes önmagát folyamatosan fejlesztve példát mutat kollégáinak. 

Komoly és megfontolt véleményeivel formálta és formálja ezt a közösséget. 

Igyekszik mások véleményét meghallgatni és beépíteni az iskola programjaiba és a 
döntésekbe. 

A napközis munkaközösség tagjai – akik egyben az alsós munkaközösség tagjai is – 
egyetértenek a jelölt pályázatának alsós munkaközösségi értékelésével.  

Véleményünk szerint Molnár Csaba Attiláné igazgató jelölt pályázata alapján alkalmas az 
igazgatói tisztség betöltésére. 

Komárom, 2017. április 24. 

Tordayné Pető Annamária 

napközis munkaközösség vezető 



A napközis munkaközösség véleményezése a Komáromi Petőfi Sándor Általános Iskola 

                                                      Igazgató jelöltjének pályázatáról  

                                                       TAKÁCS MIKLÓS 

A jelölt pályázata tanulmányba illő munka szakmai vonatkozásaiban.  

Új, az intézményt nyitottan figyelő, vizsgáló kollégáról tesz tanúbizonyságot.  

Szakmai felvetéseivel és újító látásmódjával elgondolkodtató és inspiráló a kollégák számára.  

Tele van ötletekkel, megoldási javaslatokkal.  

Jobbító szándékát év eleje óta több, fontos iskolai témában érezzük, tapasztaljuk.  

Magasan képzett, sokirányú végzettséggel rendelkező pedagógus intézményvezetői múlttal.  

Az intézményben eddig eltöltött, megismert és végigdolgozott idő és munka tükrében tette 
meg igazgató jelölti javaslatait.  

A napközis munkaközösség tagjai – akik egyben az alsós munkaközösség tagjai is – 
egyetértenek a jelölt pályázatának alsós munkaközösségi értékelésével.  

Véleményünk szerint Takács Miklós igazgató jelölt pályázata alapján alkalmas az igazgatói 
tisztség betöltésére. 

Komárom, 2017. április 24. 

Tordayné Pető Annamária 

napközis munkaközösség vezető 



Humán munkaközösség véleményezése a Komáromi Petőfi Sándor Általános Iskola 

igazgatói munkakörének betöltéséről 

 

Molnár Csabáné 

Pályázatából megtudhattuk, hogy intézményünk alkalmazottja már több évtizede. Az 

iskolához szoros családi kötelékek is fűzik, melyek egészen az iskola kezdetéig vezethetők 

vissza. Az elmúlt 15 év intézményvezető-helyettesi pozíciójának és több évtizedes szakmai 

gyakorlatának köszönhetően jó rálátással bír az intézményben folyó nevelő – és 

oktatómunkáról.  

A pályázatában megjelenített, az intézményre vonatkozó adatok arról árulkodnak, hogy jól 

ismeri iskolánk minden területét. Vezetési programja mindenre kiterjedő.  

A jövőre irányuló vezetői tennivalókkal reálisan rávilágít arra, hogy mely területeken van 

szükség odafigyelésre, változtatásra. A városban működő számos kapcsolatának 

köszönhetően reálisan látja iskolánk jövőbeni fejlődési lehetőségeit.  

A különös bánásmódot igénylő, valamint a tanulási problémákkal küzdő tanulók fejlesztésének 

területén tudást gyűjtött, majd szakmai tapasztalatot szerzett, ezen a területen sokat tett idáig 

is intézményünk tanulói érdekében. Pályázatában hangsúlyozza a kompetenciafejlesztés 

magasabb színvonalra emelését, melyben erősödnünk kell.  

Nyitott a kor igényeihez illeszkedő újításokra anélkül, hogy az iskolai hagyományok 

sérülnének.  

Pozitív ötletnek tartjuk a német nyelv szakköri, majd igény szerinti bevezetését, dráma 

foglalkozások beépítését az iskola „arculatába”.  

 

 

2017. április 25.       Szabó Dóra 

         humán mk. vezető 

 

 

 



Humán munkaközösség véleményezése a Komáromi Petőfi Sándor Általános Iskola 

igazgatói munkakörének betöltéséről 

 

Takács Miklós  

A pályázó pedagógiai-szakmai értelemben nagymértékű háttértudásról ad tanúbizonyságot. 

Általánosságban ismeri a vezetői tevékenység minden területét, tisztában van az 

intézményvezetők feladatkörével, az oktató-nevelőmunkát végző intézmények jobbításának 

lehetőségeivel. 

Takács Miklós valamivel több, mint fél éve ismeri a Petőfi Sándor Általános Iskolát, igyekezett 

az intézmény szokásait, programját megismerni, a munkatársakkal jó kapcsolatot kialakítani. 

Az iskola helyzetelemzéséről kevés szó esik, ez vélhetően az intézményben eltöltött rövid 

időnek is köszönhető.  

A jövőképét, valamint a megvalósításra váró programjai között említi: 

• mindenkori két osztály elérése évfolyamonként 

• tornacsarnok építése 

• egész napos iskola bevezetése 

• nyelvi képzés, drámapedagógia. 

 

2017. április 25.       Szabó Dóra 

         humán mk. vezető 



A reál tantárgyak munkaközösségének értékelése 

Molnár Csaba Attiláné igazgatói pályázatáról 

 

A pályázatot és a pályázat mellékleteként benyújtott végzettségeket igazoló 

dokumentumokat elolvastuk, és megállapítottuk, hogy a pályázó végzettsége és a 

benyújtott pályázat egyaránt megfelel a követelményeknek. 

Jól megszerkesztett, alaposan átgondolt, tartalmas, külső megjelenésében is 

esztétikus pályázat. 

A pályázó alapos helyzetelemzésre építve részletesen áttekinti az intézmény jelenlegi 

helyzetét, statisztikai adatokkal, diagramokkal alátámasztja, folyamatként láttatja az 

iskolában kialakult eredményeket és problémákat. Az intézményben eltöltött több 

évtizedes tanítói és a 15 éves intézményvezető-helyettesi múltja révén jól ismeri az 

iskola életét és helyzetét, így reális képet ad a múltbéli eredményekről, a 

hagyományokról, és azokról a nehézségekről is, amelyek a jövőben megoldásra 

várnak.  

Egyetértünk a pályázatban leírt problémákkal:  

1. az épület romló állapotával,  

2. a taneszközök és egyéb tárgyi feltételek romlásával.  

Valóban fontos lenne, hogy a matematikát két felsős pedagógus oktassa, és vélhetően 

lenne igény a német nyelv ismételt bevezetésére is. 

A kitűzött célok reálisak, az elérésük érdekében tervezett lépések nem egyértelműek, 

még konkretizálást igényelnek. Kisebb kiadásokat igénylő fejlesztések természetesen 

alapítványi pénzekből vagy adományokból is megvalósíthatók, nagyobb beruházások 

tekintetében a fenntartó kezében vagyunk.  

Összességében a kitűzött célokkal egyetértünk, azokat többségében 

megvalósíthatónak ítéljük. 

Komárom, 2017. április 25. 

 ………………………………. 

 Török László munkaközösség vezető 



A reál tantárgyak munkaközösségének értékelése 

Takács Miklós István igazgatói pályázatáról 

 

A pályázatot és a pályázat mellékleteként benyújtott végzettségeket igazoló 

dokumentumokat elolvastuk, és megállapítottuk, hogy a pályázó végzettsége és a 

benyújtott pályázat egyaránt megfelel a követelményeknek. 

A pályázó saját megfogalmazása alapján is csak általános áttekintést ad az iskola 

jelenlegi helyzetéről. Szinte az egész pályázatot végig kísérik a neveléssel-oktatással 

összefüggő fogalmakról, jellemzőikről közölt pontos, precíz szakirodalmi jellegű 

meghatározások. Ezekhez ritkán kapcsolódik intézményünkre vonatkozó konkrétum. 

Viszont jól látja a legégetőbb problémánkat, a tanulói létszám csökkenését.  

A vezetői céljait áthatja az innováció, nyitottság a változásra, változtatásra. Az 

igazgató szerepe itt inkább koordináló, menedzselő, segítő, és csak azután ellenőrző, 

számon kérő. Ez nyilván fontos a jó munkahelyi légkör megteremtéséhez. Fontosnak 

tartja a közös értékrend kialakítását, a család szerepének növelését az oktatásban. A 

kitűzött célok többsége megvalósítható, de a pályázó figyelmen kívül hagyja, hogy 

kisebb foltozgatások kivételével a nagyobb beruházások a fenntartó nélkül nem 

lehetségesek. Tornacsarnokot lehet álmodni, de elérhetőbb és fontosabb is a technika 

tanterem megvalósítása. 

Kifejezetten rossz célkitűzés a jelenlegi szakos ellátottság mellett az óraadó tanárok 

számának növelése. Az óraadók a tanórákon kívül más feladatokat nem látnak el, így 

aránytalanul nagy terhelés jutna a főállásban dolgozókra (ügyelet, rendezvények 

szervezése, lebonyolítása, osztályfőnöki munka stb.). 

Összességében a kitűzött célok nagyobb részével egyetértünk, azokat többségében 

megvalósíthatónak ítéljük. 

Komárom, 2017. április 25. 

 ………………………………. 

 Török László munkaközösség vezető 







A Diákönkormányzat véleményezése Molnár Csaba Attiláné 
intézményvezetői pályázatáról 

 
 
 
 
Vadkerti Ildikó a Diákönkormányzat segítő tanára ismertette Molnár Csaba 
Attiláné pályázatát a diákönkormányzat tagjaival. 
 
A pályázatot elfogadták, de véleményezni életkorukból kifolyólag nem 
szeretnék. 
 
 
 
 
 
 
Komárom, 2017. április 21.  
 
 
 

 
…………………………… 

Vadkerti Ildikó 
DÖK segítő tanár 



A Diákönkormányzat véleményezése az intézményvezetői pályázat 
személyéről 

 
 
 
Vadkerti Ildikó a Diákönkormányzat segítő tanára ismertette Molnár Csaba 
Attiláné pályázatát a diákönkormányzat tagjaival. 
 
A pályázó személye Molnár Csaba Attiláné. Aliz nénit elsős koruk óta ismerik 
és szeretik a tanulók. Napi kapcsolatban állnak vele, igazgatóhelyettesként 
megismerték személyét. 
 
A Diákönkormányzat támogatja Molnár Csaba Attiláné intézményvezetői 
pozícióba kerülését. 
 
 
 
Komárom, 2017. április 21.  
 
 
 

 
…………………………… 

Vadkerti Ildikó 
DÖK segítő tanár 



A Diákönkormányzat véleményezése Takács Miklós István 
intézményvezetői pályázatáról 

 
 
 
 
Vadkerti Ildikó a Diákönkormányzat segítő tanára ismertette Takács Miklós 
István pályázatát a diákönkormányzat tagjaival. 
 
A pályázatot elfogadták, de véleményezni életkorukból kifolyólag nem 
szeretnék. 
 
 
 
 
 
 
Komárom, 2017. április 21.  
 
 
 

 
…………………………… 

Vadkerti Ildikó 
DÖK segítő tanár 



A Diákönkormányzat véleményezése az intézményvezetői pályázat 
személyéről 

 
 
 
Vadkerti Ildikó a Diákönkormányzat segítő tanára ismertette Takács Miklós 
István pályázatát a diákönkormányzat tagjaival. 
 
A pályázó személye Takács Miklós István.  
Miklós bácsi ebben a tanévben került iskolánkba. Mivel nem tanít minden 
osztályban, így nem ismerte meg minden tanuló.  
A szeptember óta eltelt idő rövid volt ahhoz, hogy támogatni tudják a gyerekek 
az intézményvezetői pozícióba kerülését. 
 
 
 
Komárom, 2017. április 21.  
 
 
 

 
…………………………… 

Vadkerti Ildikó 
DÖK segítő tanár 



A Petőfi Sándor Általános Iskola Szülői 
Munkaközösségének véleménye az igazgatói 
pályázatokról 
 
Jelen van a 15 főből 10 tag. A jelenléti ívet mellékeltük. 

 

A Szülői Munkaközösség (továbbiakban SZMK) tagjai elolvasták a 
pályázatokat. 
 

Molnár Csaba Attiláné pályázata: 

 

Pályázata tartalmilag kifogástalan, átgondolt, összeszedett, pontos. 
A szülők elégedettek munkájával, pontos, igazságos, kiszámítható. 
A gyerekekkel is jó a kapcsolata, ők is szeretik. 

 

A szavazás eredménye: 
 

Molnár Csaba Attiláné 10 igen 0 nem 0 tartózkodás 

Az SZMK nagy többséggel Molnár Csaba Attilánét javasolja az 
igazgatói posztra. 

 
Komárom, 2017. április 11. 
 

 

Fülöpné Skála Mónika 

SZMK elnöke 



A Petőfi Sándor Általános Iskola Szülői 
Munkaközösségének véleménye az igazgatói 
pályázatokról 
 
Jelen van a 15 főből 10 tag. A jelenléti ívet mellékeltük. 

 

A Szülői Munkaközösség (továbbiakban SZMK) tagjai elolvasták a 
pályázatokat. 
 

Takács Miklós István pályázata: 

 

Pályázata tartalmában megfelelő, korrekt. Van jövőképe, konkrét 
céljai. Az iskola közössége, mind a szülők, mind a gyerekek 
kevésbé ismerik, mivel csak 2016. szeptember 1-től áll az iskola 
alkalmazásában. 

 

A szavazás eredménye: 

 

Takács Miklós István 0 igen 9 nem 1 tartózkodás 

 
Komárom, 2017. április 11. 

 

 

Fülöpné Skála Mónika 

SZMK elnöke 






















